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1. Ordföranden Torsten Ahlqvist hälsar ett drygt 30-tal föreningsmedlemmar YlONRPQD och 

förklarar årsmötet öppnat.  
 
2. Till ordförande för mötet väljes Torsten Ahlqvist och som mötessekreterare Lars Olsson. 
 
3. Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll utses John Göthberg och Magnus 

Isenberg. 
 
4. .DOOHOVH till årsmötet (via annons i Gotlands-tidningarna, utdelade Fröjel-blad och 

kungörelse på föreningens hemsida) godkännes, liksom dagordningen.  
 
5. Föreningens YHUNVDPKHWVEHUlWWHOVH I|U����� genomgås, och kan nu efter årsmötets 

godkännande läggas till handlingarna och presenteras på vår hemsida www.frojel.net. 
 
6. Den HNRQRPLVND�UHGRYLVQLQJHQ�I|U����� genomgås och godännes utan anmärkningar 

från årsmötet. – Årets resultat uppgår till ca 42 000 kr. Här kan bl a nämnas bidrag till 
Fröjel-boken del 2, där föreningen erhållit ca 24 000 kr, samt de gåvor som hitintills 
influtit till Skolgårds-ombyggnaden, ca 17 850 kr. �2EV��.RQWRW�|SSHW�lYHQ�XQGHU�
LQQHYDUDQGH�nU��. 

 
7. 5HYLVRQVEHUlWWHOVHQ för 2009 redovisas av Lena Högdal – en av de under föregående 

årsmöte valda revisorerna. 
 
8. Revisorerna har funnit räkenskaperna verifierade och övrig förvaltning i god ordning, 

varför de rekommenderar årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det år som 
revisionen omfattar. I enlighet härmed EHYLOMDU�nUVP|WHW�VW\UHOVHQ�IXOO�DQVYDUVIULKHW för 
verksamhetsåret 2009. 
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6W\UHOVHmedlemmar: 
För en tid av två år omväljes Ulf Ahlquist, Torgny Bengtson och Tomas Ekholm samt 
nyväljes Tage Göthberg efter avsägelse från John Göthberg, som nu ställer sin plats till 
förfogande. 
(Kvarstår till nästa år gör Torsten Ahlqvist, Lisbeth Jakobsson och Lars Olsson.) 
 

6W\UHOVHVXSSOHDQW: För en tid av två år omväljes Emma-Maria Karlsson. 
(Kvarstår till nästa år gör Mikael Jakobsson) 
 

5HYLVRUHU: För en tid av ett år omväljes revisorerna Lena Högdal, Göran Wahlquist och 
suppleanten Lillemor Lundvall. 
 

10. Till att som RUGI|UDQGH leda föreningen under ���� omväljes Torsten Ahlqvist. 
 
11. Enligt föreningsstadgarna skall valberedningen bestå av fyra personer, varför den nu – 

efter uppmärksamt påpekande – utökas med en person. 7LOO�DWW�I|U�HWW�nU�LQJn�L�
YDOEHUHGQLQJHQ omväljes Gunilla Hansson, Bertil Lundin och Jerker Enekvist samt 
nyväljes John Göthberg. Gunilla utses till sammankallande. 

 



12. Medlemsavgiften för 2010 beslutades vid förra årsmötet till 100 kronor för enskild 
medlem. Beslutar dagens årsmöte att även PHGOHPVDYJLIWHQ�I|U������VNDOO�IDVWVWlOODV�WLOO�
����NURQRU�I|U�HQVNLOG�PHGOHP�från och med det år man fyller 18 år. 

 
13. Styrelsen förslag till SODQHUDG�YHUNVDPKHW�RFK�EXGJHW�I|U����� presenteras. Årsmötet 

godkänner styrelsens förslag.  
 

(Redan beslutade medlemsaktiviteter: Gökottan planeras till den 23 maj i Mulde änge, 
invigning av den nya entrén till Skolgården är väderberoende men planeras ske någon 
gång under maj månad, samt Fröjel-varpan preliminärt planerad till den 14 augusti). 
 

14. Deltagarna vid årsmötet är de första som fått gå in genom den Q\D�6NROJnUGV�HQWUpQ, och 
många uttryckte spontant stor uppskattning över den trevliga och ändamålsenliga nya 
interiören. Invändigt kvarstår montering av införskaffade akustikplattor samt installation 
(vecka 12) av nya fönster i hela undervåningen och ett i övervåningen. Anbudet för 
fönstren ligger på ca 130 000 kr. Vad gäller exteriören har byggherren på grund av vädrets 
makter inte kunnat hålla tidsplanen men väntas komma igång med tak och ytterväggar 
med det snaraste. Exteriört planeras också en altan åt sydväst. Styrelsen önskar här att 
föreningens medlemmar OlPQDU�LQ I|UVODJ�WLOO�XWIRUPQLQJ av denna...! 

 

Ordföranden redogör nu kortfattat för HNRQRPLQ UXQW�Q\E\JJHW: Lån för 800 000 kr har 
tagits och resterande medel till en kalkylerad slutnota på runt en miljon kronor beräknas 
kunna lånas från ’egna tillgångar’ (= fonderade men låsta medel). Lånen beräknas så 
småningom kunna lösas exempelvis genom försäljning av någon eller några av 
föreningens fastigheter. 
 

15. Möjligheterna till en HYHQWXHOO�I|UWLGD�I|UVlOMQLQJ�DY�JDPOD�VNRODQ vid Vallhagar-vägen 
tas upp till behandling. Arrendet löper till 2020 och samtal har förts med konstnären 
Eriksson som arrenderar skolan. Styrelsen har låtit en opartisk värderingsman besiktiga 
fastigheten, och hans bedömning är att värdet för byggnad och den rejält tilltagna ’tomten’ 
(ca 4 500 kvm) kan uppskattas till runt 700 000 kr. Arrendatorn har lämnat ett bud långt 
under denna summa, vilket bud styrelsen inte kunnat godta. – Årsmötet anser att styrelsen 
tills vidare skall ligga lågt i frågan och definitivt inte sälja till underpris... 

 
16. Frågan om framtida K\UHVVlWWQLQJ�I|U�6NROJnUGHQ tas upp. Styrelsen har att fatta beslut i 

frågan men vill ändå få en viljeyttring från årsmötet. 
 

Alla verkar vara överens om att hittillsvarande belopp, d v s fritt för Fröjel-bor resp 300 kr 
för övriga, närmast självklart skall höjas. Dessutom anses att den nya entrén med sin 
golvvärme kan hyras ut separat till sammanträden och liknande utan att stora lokalen 
behöver värmas upp med den extra bränsleåtgång det medför. Nivåer som nämns för stora 
lokalen ligger på 300 kr – 500 kr, eventuellt med möjlighet till viss rabatt för barngrupper. 

 
17. Ordföranden aviserar en DUEHWVGDJ, bl a med resterande målningsarbeten, till den ���

PDUV. – Alla välkomna!  
 
18. Förslag väcks att föreningens nygamla lokal ¶%RWWDUYH�NlOODUHQ¶ borde utnyttjas mera i 

verksamheten. Uppdras åt styrelsen att fundera vidare på detta – kanske något av Erik 
Bergs program kan vara av intresse... 

 
19. På en fråga som mötet tar upp kan styrelsen lämna ett förhoppningsvis glädjande besked: 

Det gäller KXU�DOOD�I|UHQLQJVPHGOHPPDU�NDQ�QnV�PHG�VNULYHOVHU�RFK�LQEMXGQLQJDU. 



En datorkrasch har ställt till det en del, men nu skall felet vara åtgärdat, och sändlistan till 
’externa’ medlemmar är nu klar att – vid sidan av socknens brevlådor och föreningens 
hemsida – förbättra möjligheten att nå alla medlemmar. Det är i alla fall styrelsens 
uttalade viljeinriktning...! 

 
20. Meddelas att %HV|NVSODWV�)U|MHO med fotoutställning och café är tänkt att hållas öppen 

även i år med start runt midsommar och verksamhet fram till halva augusti. Däremot är 
det inte klart ännu med YHP�VRP�VNDOO�GULYD�FDIpHW – eventuellt intresserade anmäler sig 
till ordföranden Totte, som också jobbar vidare med frågan! 

 
21. -RKQ�*|WKEHUJ, som varit en stöttepelare och arbetsmyra i hembygdsföreningens styrelse 

i 31 år (bara två andra kan konkurrera om ’längst-istyrelsen-verksam’-titeln...!), men som 
nu stiger åt sidan, får under årsmötets livliga bifall ta emot en välförtjänt blomma och en 
’present i kuvert’... – ”Du kommer att saknas i styrelsen, John, men vi räknar med att du 
inte kan hålla dig borta så värst länge...!Och vi kommer nog att ’kalla in’ dig då och då...!” 

 

Med acklamation utses därefter kämpen -RKQ�WLOO�KHGHUVPHGOHP i Fröjel hembygds-
förening. 

 
22. Jerker Enekvist i valberedningen WDFNDU�VW\UHOVHQ ”för det fina arbete ni lägger ner. 

Speciellt när det gäller att synliggöra föreningen ligger ni i framkant – ta t ex Besöksplats 
Fröjel, Din guide till Fröjel-materialet och nu senast nybygget här utanför och ert engage-
mang i projektet Bygdeband!” 

 
23. Ordföranden tackar de närvarande för visat intresse, och�NYlOOHQ�DYVOXWDV i gemytligt 

samspråk runt bord, där goda smörgåsar och kaka till kaffe – alternativt te – serveras. 
(tack Lisbeth!). 

 
 
 

Dag som ovan 
 
Vid protokollet  
 
 
 
Lars Olsson    Justeras Torsten Ahlqvist      
 
 
 

 
John Göthberg   Magnus Isenberg 

 


